
MØTEBOK – JESSHEIM OG HOVIN MENIGHETSRÅD 

 

Råd 

Jessheim og Hovin 

menighetsråd 

Tid/Sted 

Tirsdag 17. september 2024 

kl. 18 på kjøkkenet i 

Jessheim kirke. 

Innkalte: 

Menighetsrådsmedlemmer + 

1.vara Hedvig-Torill Adriansen 

Larsen 

 

Til stede: Steinar Ørum, Lillian Egeberg Syversrud (sak 81/2024),  

Per-Kristian Bandlien, Kent-Roger Ingerø, Ole Harald Laache,  

Eddie Salvesen, Liv Munthe-Kaas, Hedvig Adriansen Larsen,  

Dagmar Myrland, Marit Sæther 

Forfall:  Ina Margrethe Lundberg Kultorp-Nilsen, Arvid Birkelund 

 

MØTEBOK 

 

SAK 78/2024  Godkjenning av innkalling til møte 17. september.  

   Vedtak: Godkjent. 

 

SAK 79/2024  Godkjenning av møtebok fra møte 20. august.   

   Vedtak: Godkjent. 

 

SAK 80/2024 Innkommet post og informasjonssaker 

a) Søndagsskolen Norge: Takk for gaven 

b) Misjonsalliansen: Takk fra Brasil  

c) Ullensaker kommune: Frivilligbørs 10. februar 2025 

d) Menighetsfest: 22. oktober kl. 17 

e) Informasjon fra staben v/Per-Kristian Bandlien 

 

Til punkt c): Frivilligbørsen skal være en møteplass mellom næringsliv 

og frivillighet. Vi følger saken og melder oss på, kanskje som Den 

norske kirke i Ullensaker heller enn Jessheim og Hovin menighet. 

   Til punkt d): Staben arrangerer. 

   Til punkt e): 

- Det ble en fin avskjed for diakon Ragne Øybekk Sander i august. 

- Halvor Lindberg er tilsatt som ny diakonimedarbeider. 

- Jørgen Bjørndal er tilsatt i vikariat som menighetspedagog (for 

kateket Astrid Øgaard). 

- Konfirmasjonsgudstjenestene har blitt gjennomført med stor glede 

og ca. 2500 mennesker innom kirkene i løpet av to helger. Helgene 

bød på mange smil og godt samarbeid.  

- 103 konfirmanter er hittil påmeldt til neste års konfirmantopplegg i 

Jessheim/Hovin og Mogreina. Det skal være foreldremøte torsdag 

19. september. 



MØTEBOK – JESSHEIM OG HOVIN MENIGHETSRÅD 

 

- Det har vært en markering av Verdens overdosedag i samarbeid 

med Rusomsorgen. Det var ikke så mange til stede, men det var et 

svært viktig arrangement for de som var der.  

- Verdensdagen for selvmordsforebygging ble markert på Jessheim 

stasjon i samarbeid med Ullensaker kommune. Det var også et 

samarbeid på Jessheim videregående skole. Det er ønske om å gjøre 

litt mer ut av denne markeringen neste år. 

- I helga var det Festival F, og det blei veldig bra. Nesten 70 barn var 

på Tweens på fredag, og ca. 500 var til stede i nydelig vær på 

Folkvang med aktivitetsdag og friluftsgudstjeneste. Festivalen var 

godt planlagt og med god struktur.   

 

Vedtak: Tatt til orientering. 

 

 

SAK 81/2024 Informasjon fra ass. kirkeverge/HR-leder Lillian Egeberg 

Syversrud 

 Ass.kirkeverge/HR-leder Lillian Egeberg Syversrud deltok på møtet, 

presenterte seg og arbeidet sitt og svarte på spørsmål. 

 

 Lillian har kirkevergeoppgave for de kirkefaglige stillingene, og 

personalansvar for 17 personer, så det blir en god del samtaler og 

medarbeidersamtaler. Lillian er også med i ledelsesarbeidet rundt  

HMS, regnskap/budsjett og lønnskjøringer, og hun er sekretær i 

administrasjonsutvalget. Hun forbereder saker til fellesrådet, spesielt de 

som går på økonomi. Videre førsøker hun å delta på stabsmøter etter en 

rullerende ordning, og det er viktig for henne med åpen dør og tett 

samarbeid. Det har nylig blitt opprettet et arbeidsmiløutvalg i 

fellesrådsområdet, der hun er sekretær. Det er planlagt vernerunder i 

høst. I fellesrådet har det også blitt opprettet en samledelsesgruppe 

bestående av ledende sokneprest Per-Kristian Bandlien, kirkeverge Tor 

Tvethaug og Lillian.  

 

 Det har vært pratet en del om organiseringen med tre kontorer og tre 

staber, der det er forskjellig hvem som leder stabene, og der noen av og 

til opplever at det er ensomt å sitte alene.  

 

Det har vært medarbeiderundersøkelse, og det har blitt jobbet videre 

med den i hver stab med tanke på arbeidsmiljø. 

 

 Det er Tor Tvethaug som administrerer mest på kirkegårdsarbeidersida. 

Det er vedtatt i KADM å rekruttere til en driftslederstilling når Jan 

Jakobsen går av med pensjon.  

 

Vi har fått inn Halvor Lindberg som ny diakonimedarbeider, og Jørgen 

Bjørndal går inn i vikariatet til Astrid Øgaard, som Halvor Lindberg har 

hatt hittil. 

 

Vi har fortsatt en vakant 40 % menighetspedagogstilling, og KADM har 

gitt sin tilslutning til at det rekrutteres en person inn i den stillingen 
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fram til høsten 2025. Da er planen å opprette en lærlingstilling. Vi har 

gått ut av 13-20-konseptet, men jobber videre med ungdomsdiakoni, 

bl.a. med kontakt med Jessheim storsenter.   

 

 Vedtak: 

 Menighetsrådet takker for god orientering. 

 

 

SAK 82/2024 Regnskap 2. kvartal og revidert budsjett 2024 

 Regnskapet for 2. kvartal og forslag til revidert budsjett ble lagt fram. 

 

- Det budsjetteres med et merforbruk på kr. 178.000 i 2024. 

Likviditeten er god, så det er uproblematisk, men den økonomiske 

situasjonen følges framover. Alt av utgifter de siste årene har gått 

opp, mens vi har holdt div. deltakerbetalinger nede og opplever en 

nedgang i takkofferinnbetalinger. 

- Det er en del budsjettoverskridelser i første halvdel, men de har blitt 

tatt opp til enkeltvedtak i menighetsrådet og innarbeides nå i 

revidert budsjett. Det gjelder bl.a. skap innkjøpt til messehakler og 

T-skjorter til profilering.  

- Det er også en relativt stor budsjettoverskridelse i barnekorenes 

regnskap pga. sommerkonsert, som var flott planlagt og 

gjennomført, men som ikke har vært tatt med i budsjett eller lagt 

fram for menighetsrådet som enkeltvedtak. Her bør framgangsmåten 

endres ved en senere anledning. 

- Menighetsrådet oppfordrer igjen til mer utstrakt samarbeid med ikke 

profesjonelle krefter, som Musikk, dans og drama på Jessheim 

videregående skole. 

- Konfirmantregnskapet er satt opp med et budsjettert merforbruk på 

ca. kr. 100.000, men her er det store usikkerhetsmomenter, bl.a. hva 

vi kan klare å få inn av frifondmidler og kStud-midler. Det er 

generelt flere enn før som ikke betaler faktura for konfirmantavgift, 

og deltakerbetalingen har også her vært holdt nede. 

- Det ble utbetalt kr. 50.000 fra Bufdir til Åpen leir i år, men leiren 

ble ikke gjennomført, og midlene har blitt satt på bundet fond i håp 

om at tilsvarende leir kan gjennomføres i 2025, 

 

 Vedtak: 

 Regnskapet for 2. kvartal ble tatt til orientering, og revidert budsjett ble 

vedtatt. 

  

 

SAK 83/2024 Gudstjeneste med utdeling av 4-årsbøker 

 Søndag 13. oktober kl. 11 er det gudstjeneste i Jessheim kirke med 

utdeling av 4-årsbøker og med kirkekaffe etterpå.  

 

 Vedtak: Kent-Roger Ingerø kan bidra i tillegg til Eddie Salvesen og 

Liv Ødemark-Bocek som kirkeverter. 
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SAK 84/2024 Allehelgen 

 Første helg i november er det allehelgensmarkering. Menighetsrådet 

planla markeringen. Det er lunsjkonsert på lørdag, gudstjeneste i 

Jessheim kirke kl. 11 på søndag og minnegudstjeneste i Hovin kirke kl. 

17 på søndag. 

 

 Vedtak:  

- Lysutdeling på Jessheim stasjon fredag morgen kl. 06.30 til ca. 

08.45: Steinar Ørum, Eddie Salvesen og to fra staben. 

- Åpen kirke lørdag i forbindelse med konsert v/Voce eller Steinar 

Ørum. 

- Åpen kirke i Hovin kirke fra kl. 14.00 på søndag.  

 

SAK 85/2024  Eventuelt 

a) Kirkekaffe 

Menighetsrådet minner om at langbord i storsalen skal bli stående på 

fredag dersom det ikke skjer noe annet der i helga.  

Vedtak: Dette bør følges opp.  

 

b) Jessheimposten 

Jessheimposten har blitt tatt godt imot og er distribuert bl.a. til 

legevakta, Cathinka Guldbergs sykehjem, helsestasjonen, resepsjon + 

infohylle på Rådhuset og biblioteket. 

Vedtak: Tatt til orientering. Bladet bør ligge framme/deles ut i 

forbindelse med alle gudstjenester. 

 

c) Meningen med mig  

Det er fortsatt ønske om å få i gang samtaleopplegget «Meningen med 

mig» etter svensk modell. Det er beregnet på unge voksne (etter 

konfirmantalder). 

Vedtak: Saken tas opp i felles møte for MR-ledere, og kan også tas opp 

på felles møte mellom menighetsråd og stab. Det hadde vært nyttig om 

noen fra Halden kunne komme og presentere opplegget i vårt 

fellesrådsområde. Per-Kristian Bandlien tar opp spørsmålet om felles 

møte for alle menighetsråd i samledergruppa. 

 

d) Parkeringsvakter 

Det ble heftige logistikkmessige utfordringer i forbindelse med 

parkering ved Hovin kirke den første konfirmasjonshelga. Det var ikke 

satt inn ekstra parkeringsvakter, og kirkevertene ble satt til å være 

parkeringsvakter uten opplæring på forhånd. Det kom reaksjoner fra 

eierne av nabogården. Kirkevergekontoret har tidligere sørget for 

parkeringsvakter, og det ble også ordnet til den andre 

konfirmasjonshelga. 

Vedtak: Det må avklares hvem som har ansvar, og det bør også 

utarbeides retningslinjer for parkeringsvakter. Det er behov for 

parkeringsvakter i forbindelse med konfirmasjoner og på julaften og 

allehelgensdag. Henvendelse sendes til kirkeverekontoret. 
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e) Kirkerommet i Jessheim kirke 

Det oppleves at det er dårlig luft i kirkerommet i Jessheim kirke når det 

er mange mennesker til stede. Det er også svært trangt mellom 

benkeradene. 

Vedtak: Henvendelse sendes til kirkevergekontoret med spørsmål om 

det er mulig å få til en luftmåling, og om det er mulig å få litt bedre 

beinplass mellom radene, kanskje også legge opp til flere «gangveier» i 

tillegg til midtgangen. Det er vanskelig for bevegelseshemmede når det 

er så trangt og så lange rader. 

 

f) Stifter til salmenumre 

Menighetsrådets arbeidsutvalg hadde møte med kirkeverge Tor 

Tvethaug 23. april 2024. Menighetsrådets oppfølgingsansvar gjaldt bl.a. 

salmetavle/stifter i Jessheim kirke. Saken ble tatt opp på 

menighetsrådets møte i juni (sak 59/2024), og kirkevergekontoret skulle 

deretter sørge for oversendelse av søknad til Borg biskop via 

tjenestevei. 

Vedtak: Menighetsrådet etterlyser framdrift i saken. Når søknaden er 

godkjent, er det viktig å passe på hvor stiftene settes opp, slik at de 

f.eks. ikke kommer i konflikt med annen bruk av veggen/power point. 

 

 

Marit Sæther 

Ref. 


